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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztosítanak-e segítséget az orvosi műhibák 
károsultjainak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselőtársaim a K/8088. számú kérdésükben már foglalkoztak az orvosi műhibaperekkel 
kapcsolatos témákkal. Erre a kérdésre akkor azt a tájékoztatást adta Miniszter Úr, hogy bár az 
ÁEEK foglalkoztat perképviseletre jogászokat, azonban kifejezetten csak orvosi műhibaperekre 
nem.

Az elmúlt hónapokban napvilágot látott, a társadalom igazságérzetét egyértelműen zavaró esetek 
sora került elő, amelyek egyes orvosi beavatkozások közben elkövetett (szándékos vagy véletlen) 
hibákkal kapcsolatosak, de ezeken felül is több olyan esetvolt az elmúlt években, amelyek orvosi 
műhibákkal kapcsolatosak és érthető módon sokkolták a közvéleményt.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hány műhibaper indult 2014-2019 között Magyarországon megyei és éves bontásban? 

2) Hány műhibaper volt folyamatban 2014-2019 között Magyarországon megyei és éves 
bontásban? 

3) Hány műhibaper fejeződött be 2014-2019 között Magyarországon megyei és éves bontásban és 
ezek milyen eredménnyel zárultak? 

4) Az orvosi műhibaperekben ellátott képviseletre minden esetben azt ÁEEK által általános 
perképviseletre foglalkoztatott személyeket bíztak meg? Amennyiben nem, miért nem és kik voltak 
az állam nevében eljáró felek? 

5) Milyen segítséget nyújtott az állam az orvosi műhibaperben felperesként eljárt személyek peres 



képviseletére? Biztosított-e a peres képviselet megteremtéséhez ügyvédet? 
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